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To:

BR i
:

@minvws.nl]
From: ARC BEL. BEd aE

Sent: Thur 12/10/2020 8:22:38 PM

Subject: RE: Inzet IC teams Sint Maarten, Curacao en Aruba

Received: Thur 12/10/2020 8:22:38 PM

Jij neemt dit op met [EKER toch?

Van:EBE3 EB. 1512)JEEM e@minvws.nl>
Verzonden: woensdag 9 december 2020 21:41

on: (REE, ED. ED IE <I iv > IEEE KE. (EXE)EEEiw >
Onderwerp: RE: Inzet IC teams Sint Maarten, Curacao en Aruba

Ik stel voor dat ZICN dat zelf gaat doen (onze ervaring met die club is dat ze de neiging hebben om alles bij een ander over de

heg te gooien).

Van: ED BE BE EB - minvws.nl>

Verzonden: woensdag 9 december 2020 21:14

Aan: EXEL BE. (BR) EEEEDN © minvws.>;IEEE BE.EXE)EEEo minvws.ni>
Onderwerp: RE: Inzet IC teams Sint Maarten, Curacao en Aruba

Liykt me een goede lijn, zal ik die bij meva toetsen?

GrHEE

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEE2] {e12el)y @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Inzet IC teams Sint Maarten, Curacao en Aruba

HERE ja deze pakken we op.

Mijn lijn zou zijn dat het nog steeds onwenselijk is om hiervoor zorgpersoneel aan de NL zorg te onttrekken gezien de enorme

druk op de zorg.

Ik kan me wel voorstellen dat ze vanuit ZICN aanhaken bij de acties die Meva heeft lopen over extra handen voor de zorg etc.

Wellicht zijn er wel mensen te vinden die niet in NL op de IC willen werken maar wel zin hebbe om dat in CN te doen. Dan zou

het zonde zijn om dat te laten lopen.
wat vind jij?

Groeten [ERE

van: IEEE IE (EES) EEE invss.ni>
Verzonden: woensdag 9 december 2020 21:00

Aan: ie ) minvws.nl>

cc: Es :

i minvws.nl>

Onderwerp: FW: Inzet IC teams Sint Maarten, Curacao en Aruba

Reageer jij ?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:BEEBEY minvws.nl>



994388

Datum: woensdag 09 dec. 2020 8:58 PM

Bos JERE
In het verlengde van onze gesprekken deze zomer over de inzet van Covid IC personeel op Curacao, Smt Maarten en

Aruba staan we op het punt om vervolggesprekken met het Amerikaanse uitzendbureau AMI te starten voor de periode
vanaf februari. Het huidige contract loopt dan af.

Inmiddels werken we nu 8 maanden met AMI en het bedrijf heeft de landen goed geholpen bij behandeling van Covid

patiénten. Vooral op Aruba was de druk op de zorg op een gegeven moment heel hoog en was AMI cruciaal. Daar staat

tegenover dat we - ondanks de waardering voor de steun - van de ziekenhuizen regelmatig terug krijgen dat ze liever met

Nederlands personeel werken. De verschillen in werkwijze tussen lokaal en Nederlands personeel enerzijds en

Amerikaans personeel anderzijds zijn groot en daar gaat heel veel energie inzitten om dat goed op mekaar af te stemmen.

Voordat we de gesprekken met AMI oppakken over het nieuwe contract willen bij jullie checken of het nog steeds de lin
is dat het gezien de situatie in Nederland onwenselijk is om via Nederlandse uitzendbureau’s IC Covid personeel te

werven voor de ziekenhuizen in de landen.

Er zit een fors prijskaartje aan de inzet van AMI en de inzet vanNL personeel is een stuk goedkoper. Dit is ook een

belangrjk gegeven om op dit moment mee te nemen bij het bepalen hoe verder.

Hoor graag hoe jullie er tegen aan kijken. Mocht je nog meer info willen over onze ervaringen met AMI laat het ook

weten.

Inmiddels zijn er ook stappen gezet richting een opleidingsplan voor de Caribische regio, maar dat zal nog niet de

resultaten opleveren waardoor de komende maanden de inzet via uitzendbureaus niet nodig is.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)


